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Tesztre készen 
Veszprém Rallye – Előzetes 
 
 
Jövő hétvégén már újra murvás talajon, azaz a Veszprém Rallye-n folytatódik a 
bajnokság, a csapat pedig bízik abban, hogy ezúttal mindkét párosuk sikeresen teljesíti a 
kiírt távot. Fehérváron Balogh Janiék bár célba értek, de mégsem lehettek maximálisan 
elégedettek a teljesítményükkel, hiszen az ellenfelek gyorsabbak voltak, míg Markó 
Gergőék műszaki probléma miatt már a második gyors után feladták a versenyt. 
 
Balogh Jani: „A fehérvári rendezvényen látszott, hogy az élmezőnnyel nem tudunk együtt 
menni. Kielemeztük az okokat, hogy mi történt, hogyan történt, elég sokat foglalkoztam 
ezzel, vannak elképzeléseim, remélem ezek megoldását követően tudunk majd gyorsulni. 
Már régen is látszott, hogy én inkább a hidegben, nedvesebb körülmények között teljesítek 
jobban, a nyári nagy melegben, porban kevésbé megyek úgy, ahogy kellene. Most ennek 
az okát is keresem, a teszten ezeknek a feladatnak a megoldása vár ránk.” 
 
A teszt folyamán a páros szeretne annyit menni, amennyi csak kell ahhoz, hogy újra a régi 
formában legyenek, de a felesleges „kocsikázásra” már talán nem lesz szükség, hiszen elég 
sokat mentek már ezzel az autóval. Sűrű lesz a program, hiszen pénteken már pályabejárás 
lesz, így a csütörtöki teszt eredményeinek kielemzésére kevés idejük marad. Igyekeznek 
felkészülten odaállni a tesztre is, szeretnének minél több tartalékot beletenni a tarsolyba, 
és ezeket hasznosítani a verseny során. 
 
Balogh Jani: „Szeretnénk a teszten minden adatot megszerezni, beleértve a gumiválasztást, 
beállításokat, pályainformációkat, stb., majd ezeket „elraktározni”, hogy ha a versenyen 
változó körülményekkel találkozunk, ne improvizálni kelljen, csupán elővenni azt a 
képletet, amire épp szükség van. Erre szeretnénk most a teszten felkészülni, reméljük, hogy 
így majd tudunk gyorsulni.” 
 
Az előrejelzések alapján szárazabb időre számíthatnak a Veszprém Rallye-ra látogatók, de 
némi csapadék előfordulhat, ami talán inkább zápor, zivatar formájában valósul majd meg. 
Leginkább a meleg mértéke kérdőjeles, de némi változatosságnak, valami kis extrém 
körülménynek örülne Balogh Jani, Markó Gergő pedig az esőt látná egy jó kihívásnak. 
 
Markó Gergő: „Még soha nem mentem esőben versenyautóval, de valahol előbb-utóbb 
úgyis sor kerül rá, és ha választani lehetne, akkor elsőként murvás talajon szeretnék esővel 
találkozni. Alapjában véve jobban szeretem a hidegebb időjárási körülményeket is.” 
 
Gergőék egy hosszabb, nagyobb teszttel készülnek, ahol szeretnék bepótolni a 
Székesfehérvár Rallye-n nem teljesített versenykilométereket. A teszten szeretnének 
tovább fejlődni, mert bár az egyenesekben már megvan a kellő bátorságuk, a féktávokat 
és kanyarsebességet illetően még van mit tanulniuk. Tavaly is rajthoz álltak már a 
Veszprém Rallye-n a Mitsubishivel – másodosztályban – szeretnék azokat a tapasztalatokat 
is kamatoztatni. 
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Markó Gergő: „Veszprémben a célunk, hogy a középmezőnyben végezzünk, tehát a 
kategóriánk 5. helyét célozzuk meg, ami, ha a szerencse mellénk áll, akár jobb is lehet, de 
ha elszegődik mellőlünk, akár rosszabb is. A pályák tekintetében azokat kedvelem, amelyek 
mások számára is legalább annyira ismeretlenek, mint nekem, mert ott megvan az az 
élmény számomra, hogy nem maradunk le a kategóriatársaktól. Most, ezek a pályák csak 
nekünk lesznek kevésbé ismertek, a többieknek jóval nagyobb a tapasztalatuk rajta, de 
szeretnénk mi is tisztességesen helytállni.” 
 
 
A csapat ezúttal is bizakodó az eredményes versenyzést illetően, bíznak abban, hogy a 
kellő felkészülés, a verseny előtti teszt is segíti őket abban, hogy tovább gyorsuljanak és 
elérjék a kitűzött célt. 
  


